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Commissie voor de Phytopathologie.

Nadat op de jaarvergadering van de Nederlandsche Botanische

Vereeniging in 1931 een statutenwijziging werd aangenomen,kwam

de oprichting van de Commissie voor de Phytopathologie tot stand

en wel op 9 Maart 1931. Zitting hierin namen Prof. Dr H. M.

Quanjer voorzitter. Mejuffrouw H. L. G. de Bruyn secretaresse.

Aanleiding tot de oprichting van de Phytopathologische sectie van

de Nederlandsche Botanische Vereeniging was een brief uit de

Vereenigde Staten, waar men tot een „International Union of Phyto-
pathologists” wenschte te komen. Op 24 Juni 1930 belegde een

aantal Phytopathologen onder leiding van Prof. Quanjer hierover

een vergadering te Utrecht.

Het is op deze bijeenkomst gebleken, dat men het zeer gewenscht
vond naast de Nederlandsche Plantenziektenkundige Vereeniging,
die meer op de praktijk ingesteld was, een groep te hebben, die de

zuiver wetenschappelijke vraagstukken van de Phytopathologie zou

behandelen. Deze zou dan als Commissie voor de Phytopathologie
een onderdeel vormen van de Nederlandsche Botanische Vereeniging
en bij internationale congressen een lid ter vertegenwoordiging kun-

nen aanwijzen.
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Ir N. van Foeteren, Prof. Dr E. van Slogteren en Prof. Dr

Johanna Westerdijk leden.

Er werden geregeld bijeenkomsten belegd, o.a. eenige malen in

samenwerking met de Landbouwweeken denfruitteeltdagte Wage-

ningen. Tweemaal hield de Commissie een symposium over variatie

van organismen en over virusziekten. Op twee vergaderingen, waar

getracht werd tot overeenstemming te komen over de Phytopatho-
logische nomenclatuur, ter voorbereiding van de behandeling van

ditzelfde onderwerp op het Internationaal Botanisch Congres te

Amsterdam in 1935, kan nog speciaal gewezen worden.

Steeds toonden de Phytopathologen een groote belangstelling voor

deze vergaderingen, die dus blijkbaar aan een groote behoefte

voldoen, wat eveneens bleek uit de discussie na afloop van de lezin-

gen. Het zou zeer op prijs gesteld worden indien er van de zijde der

overige leden belangstelling voor deze onderwerpen zou zijn ten einde

tot een algemeener discussie te geraken.
De Commissie voor de Phytopathologie voorziet in een groote

behoefte, daar de phytopathologen hierdoor in de gelegenheid zijn
geregeld hun onderzoekingen te bespreken. Het viel dan ook zeer te

betreuren dat de laatste oorlogsjaren een begrijpelijke verslapping
in de werkzaamheden der Commissie brachten, die door de moeilijke

reisomstandigheden mee in de hand werd gewerkt. Daar echter

deze zware tijden gelukkig tot het verleden behooren, zal zeker met

hernieuwdeanimo aan het werk worden getogenen is een bloeiende

toekomst voor onze Vereeniging te wachten.

Mej. J. C. Went.


